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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Σγουρίδης): Ο κ. Μπασιάκος έχει το λόγο. 
ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΜΠΑΣΙΑΚΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, ο χρόνος που διατίθεται στους Βουλευτές να 
τοποθετηθούν σε δύο πολύ σοβαρά θέματα, όπως είναι το θέμα των ποινικών διώξεων, 
αλλά και των αστικών αξιώσεων από δημόσιους οργανισμούς, οι οποίοι έχουν καταθέσει 
αγωγές κατά μεμονωμένων αγροτών, είναι δυσανάλογα μικρός, σε σχέση με το μέγεθος 
του προβλήματος, αλλά και με τα αίτια που προκαλούν αυτό το πρόβλημα. 
Είναι απαράδεκτο η Κυβέρνηση να μην τοποθετείται επί του συγκεκριμένου θέματος, 
όταν στην αρμόδια επιτροπή ο κύριος Υπουργός Γεωργίας είπε πως θα επανεξετάσει η 
Κυβέρνηση την τακτική της και θα οδηγηθούμε στην παραγραφή των αδικημάτων, όπως 
επίσης είναι απαράδεκτο να μην τοποθετείται σε μία άλλη τροπολογία, την οποία έχουν 
καταθέσει και Βουλευτές της Συμπολίτευσης, η οποία αναφέρεται στην ίδρυση του 
ενιαίου φορέα δασοπροστασίας, που δεν αποτελεί νέα υπηρεσία, αλλά είναι στα πλαίσια 
του ομόφωνου πορίσματος της Διακομματικής Επιτροπής της Βουλής. 
Είναι αδιανόητο η Κυβέρνηση να μην αφουγκράζεται τα τεράστια προβλήματα του 
αγροτικού τομέα και ουσιαστικά με τη συμπεριφορά και την τακτική της να προκαλεί 
νέες κινητοποιήσεις και να επιρρίπτει στις πλάτες των αγροτών την ευθύνη για τις 
νέες αυτές κινητοποιήσεις και διαμαρτυρίες, οι οποίες σε άλλες περιπτώσεις, όταν 
γίνονται στις μεγάλες πόλεις ή όταν αφορούν καταλήψεις νομαρχιών, η Κυβέρνηση δεν 
τις αντιμετωπίζει με ανάλογο τρόπο, ή όταν ήταν αντιπολίτευση τις υποκινούσε, όπως 
έγινε με τις νομαρχίες, όταν καίγονταν στο Ηράκλειο, ή οπουδήποτε αλλού. 
Θεωρώ απαράδεκτο να εμμένει σ' αυτήν την τακτική η Κυβέρνηση και με τον τρόπο αυτό 
να δείχνει ότι αδιαφορεί για την επίλυση των προβλημάτων των αγροτών και ουσιαστικά 
να δημιουργεί νέα ένταση, νέα κρίση, η οποία δεν θα αργήσει να εκδηλωθεί. 

 


